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Møde den: 15.12.2015 

1520-732 (Vært: Eva) 

VEST båndmøde 

 

Deltagere: Lisette Prins (HE), Jesper Sølund Hansen (AR), Anne Christine 

Teglborg (AU Udd.), Michael Mejlgaard Udby (BSS), Eva Kvistgaard Arent (ST– 

ordfører for båndet) og Esben Højbjerre Larsen (koordinator) 

Gæster:  

Magnus Brabrand Ditlev (AU Udd.) medvirker under pkt. 1. 

Nikoline Christensen (BSS) medvirker under pkt. 3 (syg). 

 

DAGSORDEN 

 

Punkt 1 Drøftelse: Rekrutteringsundersøgelse 2016 

Beskrivelse v/Magnus  

 

Hvad er målet for rekrutteringsundersøgelsen 2016 – og hvad er 

det konkret, som vi ønsker at afdække med den? 

 

Referat Magnus kunne berette, at arbejdet endnu er i sine indledende 

stadier. Han har holdt møde med Gitte Stavad og Anne Teglborg 

med henblik på at samle en arbejdsgruppe, som kan hjælpe med 

at kvalificere indholdet af undersøgelsen. VEST indbydes også til 

at bidrage med en repræsentant til gruppen. 

 

Magnus påpegede vigtigheden af at begrænse undersøgelsen til 

en række konkrete fokusfelter i modsætning til tidligere rekrutte-

ringsundersøgelser, som har været bredere anlagt og derfor min-

dre informative i forhold til enkelte indsatsområder (groft sagt).  

Desuden er svarprocenten faldet 14 %, hvilket efter stor sandsyn-

lighed skyldes det omfangsrige survey. 

 

Der er ligeledes behov for et nyt system til afløsning af limesur-

vey, da fejlmarginen vurderes til at være for stor med den nuvæ-

rende løsning.  

 

Magnus opfordrede båndet til at tænke spørgsmålene kritisk 

igennem og prioritere i forhold til, hvad der er relevant for 

rekrutteringsundersøgelsen, og hvad skal holdes ude af den. Det 

kan i den forbindelse overvejes, om der ikke er områder, som vi 

allerede har fået tilstrækkelig belyst, og som der derfor ikke er 

grund til at få yderligere dokumenteret.  
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Den videre plan er, at VEST nu gennemgår sit eksisterende tal-

materiale, fx årsrapporten. Michael giver Magnus adgang til vo-

res data. Den foreløbige deadline for denne gennemgang er fe-

bruar/marts, på hvilket tidspunkt arbejdsgruppen også forventes 

endeligt nedsat.  

 

Emnet sættes på dagsordenen igen i januar.  

 

Punkt 2 Afsluttende drøftelse + godkendelse: Handlingsplaner 

Beskrivelse v/Eva 

 

Vi kigger på de to arbejdsgruppers bud på handlingsplaner til 

vejledningsstrategien. 

 

 Bilag: Den samlede oversigt ligger i båndmappen (er dog og-

så fremsendt af Eva) Husk at læse den igennem. 

 

Referat Drøftelsen udsættes til januar. 

 

Punkt 3 Opsamling: Trivselsprojekt 

Beskrivelse v/Nikoline 

 

Afsluttende opsamling på trivselsprojektet.  

 

Referat Båndet evaluerede projektet, hvilket dog var hæmmet af, at Niko-

line havde måttet melde afbud pga. sygdom. 

Båndmedlemmerne var enige om, at der skal gøres en indsats for 

at færdiggøre projektet inden 1. februar. 

 

Det aftaltes, at trivselsgruppen igangsætter arbejdet først i det 

nye år med inddragelse af relevante aktører. Lisette indtræder 

som ny tovholder og vil sørge for at indkalde til møde i trivsels-

gruppen. Michael laver afrapportering til universitetsledelsen. 

 

Det er efterfølgende blevet meldt ud, at AU Uddannelse ikke kan 

levere ressourcer ind i projektet, før man har fuldt overblik over 

projektets øjeblikkelige status og kender omfanget af det forestå-

ende arbejde.  

 

Punkt 4 Evaluering af E15 i VEST-båndet + planer for F16. 
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Kommende dagsordenspunkter: 

Ny SU-aktivitetskontrol 

Justering af fremdriftsreformen 

 

Kommende møder: 

 

Dato Tid Sted 

   

   

 

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er 

torsdag inden 12. 

 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

 

Beskrivelse v/Eva og Esben 

 

Vi vender efterårets små og store tildragelser og ser frem mod 

temaer i det nye år. Esben afholder sit traditionsrige powerpoint-

show med årets højdepunkter. Næste års møderække fastlægges. 

 

Referat Esben gennemgik efteråret i båndet.  

 

Båndet efterlyste mere udførlige dagsordener, så det er klart, 

hvad der skal forberedes inden mødet. 

 

Medarbejderne i VEST har behov for at mødes. Det giver derfor 

god mening at genoplive fyraftensmøderne, da de skabte netværk 

på tværs. 

 

Eva påpegede, at der er brug for en meta-snak om båndets frem-

tidige rolle i forlængelse af nyformuleringen af båndkommissori-

et. Det aftaltes at afholde et 4 timers møde med dette fokus  

 

Esben finder alternative mødedatoer for januar. 

Punkt 7 Evt. 

Beskrivelse Bordet rundt. 

Referat Ingen bemærkninger  
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